
PROTOKOLL	  FÖRT	  VID	  BESLUTSMÖTE	  13	  EMTERVIKSFIBER.	  

TID:	  	   	   2013-‐07-‐02	  KL.	  18:00	  

PLATS:	   	   HÖGBERG	  HOS	  TOMMY	  LARSSON	  

NÄRVARANDE:	   Kjell	  Nilsson,	  Fredrik	  Jonsson,	  Fredrik	  Stodne,	  Leif	  Östlund	  Tommy	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	   	   Larsson,	  Peter	  Hilmersson	  och	  Bengt	  	  	  	  

	   	   Jansson.	  

	   	   S-‐Å	  Berg	  	  RELACOM	  

	   	   Erik	  Larsson	  Sunne	  Kommun	  

	  

1§	  

Kjell	  Nilsson	  hälsade	  oss	  välkomna	  och	  öppnade	  mötet.	  

2§	  

Föregående	  protokoll	  lades	  till	  handlingarna.	  

3§	  

RELACOM	  informerade	  om	  vad	  som	  hänt	  sedan	  förra	  mötet:	  	  	  	  Fyra	  grävlag	  är	  igång.	  Forsås,	  som	  kör	  
hela	  sommaren	  är	  klara	  uppe	  vid	  Krönström	  på	  Rådom,	  fortsätter	  norrut.	  	  MS	  Gräv	  kör	  hela	  
sommaren,	  kör	  Stavik-‐Örbäck	  och	  fortsätter	  därefter	  i	  Fasterud.	  Markfast	  har	  semester	  v.27-‐28.	  	  
Pettersson	  kör	  Västmyr-‐Högberg	  har	  två	  veckor	  semester	  och	  flyttar	  	  därefter	  till	  Prästbol.	  	  

För	  närvarande	  är	  det	  kabelanvisning	  som	  är	  flaskhalsen	  för	  grävlagen.	  Trots	  detta	  har	  Bössvikens	  
stationsområde	  schaktats	  färdigt.	  Där	  börjar	  det	  blåsas	  fiber	  under	  nästa	  vecka.	  Samma	  firma	  anlitas	  
för	  att	  blåsa	  hela	  sträckan	  Bössviken-‐	  Sunne.	  Ny	  stäckning	  i	  Sunne	  blir	  Torvänsvägen	  från	  
Vittebykorset	  fram	  till	  Storgatan.	  	  Erik	  Larsson	  åtar	  sig	  att	  ordna	  markavtal	  med	  Sunne	  Kommun	  på	  
denna	  stäckning.	  

Rörtryckningen	  är	  klar	  hela	  sträckan	  Bössviken	  –	  Sunne.	  Antalet	  tryckningar	  följer	  budget,	  dock	  är	  
varje	  tryckning	  några	  meter	  längre	  än	  som	  antogs.	  

Berg	  poängterade	  att	  stakning	  måste	  göras	  innan	  kabelanvisning	  sker.	  

Berg	  kommer	  att	  kontakta	  grävfirman	  ang.	  vägen	  mellan	  Gårdsjö	  och	  Hagaby,	  där	  kanalisationen	  
hamnat	  över	  två	  vägtrummor.	  	  	  

Berg	  och	  Tommy	  Larsson	  åtog	  sig	  att	  kontakta	  Aleris	  AB	  och	  Telia	  Operator	  Business	  angående	  
anslutningar	  	  till	  Gylleby	  Behandlingshem.	  	  	  

Berg	  sade	  att	  det	  nu	  finns	  fyra	  depåer,	  varav	  Östmansby	  kommer	  att	  stängas	  utan	  att	  någon	  ny	  är	  
planerad.	  

Samförläggning	  med	  Fortum	  är	  aktuell	  i	  Bogerud.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Efter	  att	  Berg	  överlämnat	  faktura	  för	  juni	  månad	  lämnade	  han	  och	  Larsson	  mötet.	  



4§	  

MEDLEMSLÄGET	  

Syd:	  171	   Öst:	  165	   Väst:	  156	  	  	  TOTALT:	  492	  

Hittills	  har	  56	  km	  upparbetats,	  vilket	  är	  46	  %	  av	  den	  uppskattade	  totala	  sträcken.	  	  80	  %	  av	  denna	  
stäcka	  har	  kunnat	  plöjas.	  Detta	  har	  inneburit	  att	  det	  är	  god	  balans	  mellan	  kostnaderna	  och	  
prognosen.	  Det	  är	  inte	  i	  dagsläget	  aktuellt	  med	  någon	  extra	  utdebitering.	  	  

Väst	  har	  varit	  i	  kontakt	  med	  Länsstyrelsen	  med	  anledning	  av	  bidragsavslaget	  och	  förklarade	  att	  
området	  utvidgats.	  Handläggaren	  visade	  positiv	  inställning	  till	  informationen.	  	  	  

5§	  

Leif	  Östlund	  ville	  ha	  in	  rapporter	  på	  de	  skador	  som	  åsamkats	  under	  arbetet.	  	  Detta	  för	  att	  
återställningsarbetet	  kan	  komma	  i	  gång	  snarast.	  

Fredrik	  Jonsson	  informerade	  om	  att	  han	  sköter	  kontakten	  med	  Forshaga	  Kommun.	  

6§	  

Inga	  skrivelser	  har	  inkommit	  sedan	  förra	  mötet.	  

7§	  

Föreningen	  har	  fått	  offert	  på	  inmätning	  av	  kanalisationen.	  Mötet	  beslutade	  någon	  inmätning	  inte	  är	  
aktuell	  i	  annat	  fall	  än	  den	  tidigare	  beslutade	  inmätningen.	  

Leif	  Östlund	  presenterade	  	  en	  blankett	  för	  ”Avtal	  om	  fastighetsanslutning	  Hyreshus”.	  	  Förslaget	  
diskuterades.	  	  	  

8§	  

Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  tisdag	  6/8	  kl.	  18:00,	  samma	  plats.	  

	  

9§	  

Kjell	  Nilsson	  avslutade	  mötet	  kl.	  20:20.	  

	  

Östra	  Ämtervik	  2013-‐07-‐02	  

Kjell	  Nilsson	   	   	   Bengt	  Jansson	  

……………………………………………	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ……………………………………..	  

Kjell	  Nilsson,	  ordf.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Bengt	  Jansson,	  sekr.	  

	  

	  

	  



	  


